
Till Järva stadsdelsnämnd 

 

Ang skötseln av Stockholms största gravfält – som ligger i Spånga 

 

I tidningen Mitti kan man läsa om den bristande skötseln av Lundagravfältet, stadens största gravfält. 
Spånga Hembygdsgille uttrycker i artikeln stor bekymring för hur gravfältet sköts  och bristen på en 
genomtänkt plan för skötsel och underhåll. Det stora träkorset vid S:t Hollingers hög vid 
Lundagravfältet försvann dessutom nyligen. Men det var inte stadsdelens parkpersonal som hittade 
det – utan en privatperson från Spånga hembygdsgille. 

Det är självfallet inte acceptabelt att stadsdelen har så svag koll på några av stadsdelens viktigaste 
historiska landemärken.  

För Moderaterna är det alldeles självklart att stadsdelens fornminnesmärken och vår historia ska tas 
om hand och skötas på ett professionellt och systematiskt sätt. Stadsdelen har det ansvaret lokalt 
och det behöver tas – väldigt gärna i samarbete och samverkan med friviliga krafter och 
civilsamhället. 

Mot bakgrund av ovanstående vill vi be förvaltningen återkomma till stadsdelsnämnden med en 
redogörelse för på vilket sätt och med vilka resurser gravfältet i Lunda framöver kommer tas om 
hand och därigenom även presentera en plan emot vanskötsel och vandalisering av platsen.  

 

Spånga den 24 oktober 2023 

 

Ole-Jörgen Persson (M) 

1e vice ordförande Järva stadsdelsnämnd  

Åsa Nilsson Söderström (L)


